
Právnická fakulta Univerzity Karlovy 
Pracovnı́ skupina pro propagaci vůči uchazečům 

Zápis ze schůze Pracovní skupiny pro propagaci  

konané 17. dubna 2024 od 19.30 

-----------------------------------------Program------------------------------------------ 

Program: 

 
1) Zápis do studia a pomoc na studijním oddělení  
2) Příprava úvodního soustředění 2024 ve Štědroníně  
3) Následující akce a podzimní veletrhy 

Zápis: 

Roman Kužel zahájil schůzi Pracovní skupiny změnou ve vedení pracovní skupiny. Od 
příštího akademického roku pracovní skupinu povedou Tadeáš Kříž, Eliška Opatová a 
nově František Vlasák. 

1. Zápis do studia a pomoc na studijním oddělení 

Tadeáš Kříž vyzval členy Pracovní skupiny k zápisu na výpomoc s jednotlivými dny zápisu 
studentů ke studiu. To samé se týká také pomoci na studijním oddělení, která probíhá 
před zápisem a pokračuje i v červenci. 

Uvedl také, že oproti minulému roku se ISIC vydává v místnosti vedle studijního oddělení. 
Na základě toho budou spolky umístěny v bazénu, kde pro ně bude možnost se lépe 
prezentovat. Zároveň to dá studentům možnost výběru, kdy a jestli stánky spolků 
navštíví.   

2. Příprava úvodního soustředění 2024 ve Štědroníně  

Barbora Hypšová uvedla, že 19. srpna proběhne příprava před seznamovacím kurzem, 
během které se Pracovní skupina sejde  na fakultě.  

Stejně jako v minulých letech, budou na seznamováku čtyři týmy a to: červený, zelený, 
modrý a žlutý.  

Do Štědronína je pro organizátory možnost přijet den předem, ale je nutné, aby v byl v 
autobuse se studenty prvního ročníku také organizátor. Paní proděkanka uvedla, že je 
třeba, aby na autobus byli alespoň dva organizátoři. Je také nutné, aby na Albertově byla 
při odjezdu každého běhu jedna kontaktní osoba. Pro první běh bude kontaktní osobou 
Daniel Konečný, pro druhý bude osoba doplněna. 



 

Eliška Opatová představila program úvodního soustředění. Ve stejné podobě zůstanou 
bloky seznamovacích her. Ty jsou vyvěšeny na OneDrive Pracovní skupiny v dokumentu 
“Herní výcuc”, který vznikl v minulém roce. Ten je možné aktualizovat, je však třeba 
případné návrhy na změny zaslat do konce července. Dále se přednáška o Erasmu 
přesune před karaoke, focení týmů proběhne operativně podle počasí (avšak ne během 
posledního dne), focení organizátorů by se mělo uskutečnit vždy první den běhu.  
Poslední den budou úklid a balení zařazeny na program jako první, argumentační souboj 
bude následovat po jejich dokončení. Mimo to Katedra tělesné výchovy opět povede 
sportovní aktivity.  Zůstanou i bloky volného času, Eliška Opatová proto vyzvala členy 
skupiny, aby se případně hlásili s nápady, co v těchto volnočasových blocích zorganizovat. 

Dále představila program volnočasových oken, se kterými se již počítá. Je to aqua zumba, 
které se jako zodpovědné osoby ujmou Johana Horáková, Jonáš Stoilov a Tamara 
Schmidtová. Dále se počítá s promítáním filmu a popcornem, study skills workshopem a  
přednáškou o studiu dvou škol.  Martin Spousta navrhl přednášku na způsob “zajímavá 
místa a co dělat v Praze” zejména pro prváky, co nepochází z Prahy. Roman Kužel nápad 
podpořil s tím, že František Vlasák v minulém roce uspořádal pro zelený tým úspěšnou 
přednášku na téma “kam na kafe”, takže se dá použít jako základ. Lada Reisnerová 
doplnila, že by bylo užitečné, kdyby si mohli stáhnout mapu s doporučenými místy do 
telefonu. Filip Thiemel se přihlásil, jako člověk, který by mohl prezentovat mimopražský 
pohled.  

Alan Kotula připomněl osvědčenou aktivitu, kterou je stolní tenis, během níž jde 
uspořádat například tzv. “obíhaná” vylepšená o zapamatování si jmen hráčů.  

Filip Thiemel navrhl uspořádat přednášku o kolejích. Sára Zelenko navrhla uspořádat 
workshop koleje + jak sehnat bydlení jinde. Paní proděkanka zmínila, že je nutné 
připomenout rezervace ubytování na zápise ke studiu. Tadeáš Kříž doplnil, že už i 
kontaktovali rektorát a při tvorbě obsahu na sociální sítě o kolejích a vychází z toho. 
Johanka Žižáková zmínila hru selfie game, na kterou Roman Kužel reagoval, že tato hra 
bude spíše zařazena do souboru týmových aktivit z důvodů nízké účasti v rámci 
volnočasového bloku.  

Adam Kořínek představil změny, které se týkají bojovky.  První dvě kvízová stanoviště se 
spojí v jedno - 2 vyučující o 3 otázkách. Také se změní aktivita, která probíhá u bazénu. 
Daniel Konečný navrhl hru, během které by měli účastníci zbytku týmu za úkol popisovat 
určité právní pojmy. Jessica Jirutková upozornila, že hra molekuly je nepraktická za 
deštivého počasí, kdy si musejí účastníci lehat na zem. Tato nevýhoda se také týká 
pyramidy, kde Adam Kořínek zmínil feedback, ve kterém si účastníci stěžovali na mokrou 
trávu. Roman Kužel také uvedl, že by to chtělo nechat stejný počet stanovišť, aby bojovka 
časově vycházela. Daniel Konečný navrhl ke scénce se svatbou přidat také scénku 
rozvodu.  



Roman Kužel uvedl, že budou aktualizovány fotky vyučujících na nástěnce a přidány i 
fotky studentů. Na lince důvěry bude jedna organizátorka a jeden organizátor, aby měli 
studenti možnost si vybrat, koho v případě potřeby kontaktují.  

Prváci by také měli dostat lepší a trvalejší jmenovky. Například je umístit do plastového 
obalu, aby jim vydržely opravdu celý seznamovák. Dále se studentům do tašek budou 
přidávat větší bloky na psaní, které jim umožní si zapisovat jednotlivé přednášky. Jonáš 
Stoilov navrhl, jestli není řešením jmenovek nalepit lísteček na barevnou placku, nebo to 
napsat lihovým popisovačem, a že by bylo dobré tomu placky přizpůsobit. František 
Vlasák navrhl, že by si každý student prvního ročníku na seznamováku vytvořil svoji 
vlastní placku se jménem. Johanka Horáková zmínila, že si všichni v jejich týmu chválili 
plastové jmenovky. Paní proděkanka navrhla do tašek dávat dvě barevné placky, jedna 
by sloužila jako rozlišovák a další jako placka na jméno. Paní Sojková navrhla vytvořit 
studentům kšiltovky. Tadeáš Kříž navrhl studentům poskytnou více lepících lístečků nebo 
plastové jmenovky na šňůrce, které by ovšem mohly dělat problémy při sportovních 
hrách. Po následné diskuzi se dohodlo, že se koupí plastové obaly, do kterých si každý 
vloží papírek se jménem. Petr Hrebenár navrhl vytvoření triček pro studenty, stejně tak 
proběhla diskuze o možnosti týmových kšiltovek nebo šátků. 

 
3. Nadcházející akce a podzimní veletrhy 

Jako další akce nás čeká Street Law univerzita, kde vždy vystupuje dvojice z pracovní 
skupiny. Akce se uskuteční 30. dubna a zúčastní se jí Martin Hones a Roman Kužel.  

Dále se v pátek 24. května uskuteční prohlídka fakulty, na kterou bude potřeba více 
průvodců. Zároveň tuto prohlídku doplní Dominik Macek, který pohovoří o historických 
faktech. K prohlídce se přidá Adam Bařinka, Filip Thiemel, Jiří Syslo a Jessica Jirůtková. Jako 
odpovědná osoba byla zvolena Jessica Jirůtková.  

František Vlasák uvedl sekci veletrhů, které se už blíží. Gaudeamus Bratislava se 
uskuteční 8. - 10. října., dále se uskuteční Na Karlovku 9. listopadu, Gaudeamus Brno 19. 
- 22. listopadu., Gaudeamus Praha 21. - 23. ledna 2025 a následně DOD - poslední pátek a 
sobota před letním semestrem. Budou přidány tabulky k zápisu na tyto akce, před jejich 
zveřejněním budou všichni včas upozorněni. Paní proděkanka zmínila, že pro delší akce 
je možné udělit omluvenku ze seminářů, aby studenti neměli problém s absencemi.  

Zúčastnění: 

Doc. PhDr. Marta CHROMÁ, Ph.D., proděkanka  

Petra SOJKOVÁ MACHOŇOVÁ, oddělení komunikace PF UK   

Roman KUŽEL, Barbora HYPŠOVÁ, Adam KOŘÍNEK, Eliška OPATOVÁ, Tadeáš KŘÍŽ, 
František VLASÁK, Alan KOTULA, Nikola HÁJKOVÁ, Jessica JIRŮTKOVÁ, Laura TARANU, 



Tamara SCHMIDTOVÁ, Juraj ŠTEFUNKO, Tereza URIKOVÁ, Lada REISNEROVÁ, Johanka 
ŽIŽÁKOVÁ, Martin SPOUSTA, Jonáš STOILOV, Jiří SYSLO, Vítek EICHLER, Filip THIEMEL, 
Sára ZELENKO, Barbora HROTKOVÁ, Martin HONES, Daniel KONEČNÝ, Johana HORÁKOVÁ 
- online, Kristýna HÁBLOVÁ - online, Františka DROZDEKOVÁ - online, Petr HREBENÁR - 
online,  

 

Zapsala: Eliška Opatová a Barbora Hypšová 

 


